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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

Írásbeli kérdés

"Milyen eredmény mutatható fel a közszférában a Prémium Évek
Program beindításának tizedik hónapjában?" címmel a Házszabály 91 .
§-a alapján kérdést kívánok benyújtani Csizmár Gábor
Foglalkoztatáspolitikai és Munkaügyi Miniszter Úrhoz . A kérdésre a választ
írásban kérem .

Tiszteit Miniszter Úr!

„A 2004: CXXIL trv. a Prémium Évekről Program megvalósítása nem kevesebb
célt tűzött ki, mint hogy a hatékonyabb és költségtakarékosabb állam
kialakításának megteremtése közben megakadályozza a tömeges
elbocsátásokat a közszférában. A programhoz az önkormányzatok, mint
munkáltatók csatlakozását is megcélozták. A program bevezetése óta eltelt
másfél hónap alatt már tapasztalatokkal, statisztikai adatokkal kell
rendelkeznünk arról, hogy milyen fogadtatása, milyen foglalkoztatási hatása
van a törvénynek az önkormányzatoknál .
Kérdezem Miniszter Urat, milyen hatással volt a megyei és települési
önkormányzatok 2005. évi köztisztviselői és közalkalmazotti
létszámváltozásaira a Prémium Évek Program beindítása? Hány
önkormányzatot, mint munkáltatót, illetve hány önkormányzati munkavállalót
érint a különleges foglakoztatási státus?" - tettem fel kérdésem Önnek és
Lamperth Mónika belügyminiszter asszonynak folyó év február 14-én .

Akkor a belügyminiszter asszony az Ön nevében is semmitmondó, a
statisztikai adatok teljes hiányáról tanúbizonyságot tevő választ (?) adott a
kérdésemre, de azért azt ígérte, hogy április végére már összefoglaló
adatokkal fog rendelkezni . A PÉP-ot júniusban kiterjesztették a vállalkozói
szférára is. Az akkori bizottsági vita során kérésemre, az ön munkatársai, a
PÉP-ról továbbra sem tudtak semmilyen adatot a rendelkezésemre
bocsátani. Mindezek ellenére, bízom abban, hogy Miniszter úr a PÉP



bevezetésének tizedik hónapjában már rendelkezik kézzel fogható, valós
adatokkal, a PÉP megvalósulásának tapasztalatait illetően!

Ezért ismételten kérdezem Miniszter Urat, milyen hatással volt a
megyei és települési önkormányzatok illetve a minisztériumok és
egyéb költségvetési intézmények 2005. évi köztisztviselői és
közalkalmazotti létszámváltozásaira a Prémium Évek Program
beindítása? Hány önkormányzatot, minisztériumot, háttérintézményt,
mint munkáltatót, illetve hány önkormányzati, minisztériumi,
háttérintézményi munkavállalót érintett a különleges foglakoztatási
státus 2005. szeptember 30-ig?"

Várom Miniszter úr - konkrét, statisztikai adatokkal alátámasztott -
megtisztelő válaszát!

Budapest, 2005 . október 3 .

emeth z ar
országgyűlési képviselő
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